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VD-rapport  

Informationsärende 

Styrelsen för Förvaltnings AB Framtiden: 

Rapporten VD-rapport antecknas 
 

Bedömning ur ekonomisk, ekologisk och social dimension 

Bolaget har inte funnit några särskilda aspekter på frågan utifrån dessa 

dimensioner. 
 

Ärendet  

Ärendet innehåller sammanfattande information från VD gällande den period som 

varit sedan föregående styrelsemöte. 

  

Förvaltnings AB Framtiden  
  

Tjänsteutlåtande, information 
Styrelsehandling nr 7 
Utfärdat 2024-05-15 
Diarienummer: FAB -2024-00189 
 

Handläggare 
Anna Staxäng 
Telefon: 031-773 7552 
E-post: anna.staxang@framtiden.se 
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Rundabordssamtal med Sveriges Allmännytta 

Den 23 april deltog Terje Johansson vid rundabordssamtal med Sveriges 

Allmännytta. Anders Nordstrand, vd på Sveriges Allmännytta, inledde samtalet 

genom att göra en kort spaning kring vilka utmaningar Sveriges Allmännytta ser i 

bostadspolitiken. Man diskuterade bland annat riskerna med ett avstannat 

bostadsbyggande, och vilka åtgärder man ser för att få igång bostadsbyggandet 

igen. Deltog gjorde också Christina Heikel, Västsvenska Handelskammaren, 

Mathias Bred, Svenska nyhetsbyrån, Alix Gabaude, Göteborgs universitet och 

Elin Andersson (L), Mölndal. 

 

Fastighetsdagen i Göteborg 
Den 25 april deltog Terje Johansson på Fastighetsdagen i Göteborg, arrangerad av 

Fastighetsvärlden. Terje deltog under rubriken Heta stolen – En ljusnande framtid. 

Frågeställningarna utgick från bland annat; Vilka är de stora utmaningarna; hur 

tacklas problemen i utanförskapsområdena, hur ska Framtiden hjälpa Göteborg att 

växa och hur ser man på senaste kritiken av köpet av merparten av byggrätterna i 

Karlastaden från Balder och Doxa? 

 

Första spadtag 
Den 26 april deltog Aslan Akbas och Terje Johansson när grunden för 108 

hyreslägenheter lades i Selma stad. Deltog gjorde också Dan Sandén, VD på 

Framtiden Byggutveckling och Jon Blomberg, regionchef på Tornstaden. 

Bostäderna ligger längs med Litteraturgatan och nära Selma Lagerlöfs torg. 

 

Media i urval 
Vårt Göteborg uppmärksammade att Skola som Arena, där koncernens satsning på 

skolan Lights On ingår, nominerats till The Bay Awards. Det är en global 

utmärkelse som uppmärksammar inspirerande lösningar på stora urbana 

utmaningar. 

 

En slutreplik kring debattinlägget Utsatta områden borde stöttas med sociala 

reformer- inte välgörenhet publicerades i GP. Fokuset låg på att vi måste kunna 

problematisera samverkan med näringslivet i förorterna. 

 

Den 23–24 april skrev GP återigen om Karlastadenaffären. En genomgång av 

SMS från moderbolagets vd hade gjorts för att ge en bild av vad som skett. Den 

bild som framkom stämde väl överens med vad koncernen själva kommunicerat 

sedan tidigare. GP hade även gjort ett jobb med att visualisera utvecklingen i 

Karlastaden. 

 

I månadsskiftet skrev både GP och DN om den kritik som framfördes mot 

hanteringen av Karlastadenaffären i Stadshus delårsrapport och det uppdrag 

koncernen fick att komplettera delårsrapporten med sin redogörelse.  
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Bolagsremisser  

 

Remiss  Avsändare  Kommentar  

Förslag till Göteborgs Stads 
program för jämlika livsvillkor och 
jämlik hälsa 2024-2030  
Dnr: SLK-2022-01235 
 

Stadsledningskontoret  
 
Sista svarsdag 2024-
05-17 

Förvaltnings AB Framtiden kommer 
att yttra sig över det delvis 
omarbetade förslaget till Göteborgs 
Stads program för jämlika livsvillkor 
och jämlik hälsa 2024–2030. Efter 
förra remissomgången har vissa 
förändringar i strategier och ansvar 
gjorts, och man vill ge 
bolag/förvaltningar möjlighet att 
kommentera på dessa.  
 

Förslag till handbok 
kommungemensamt arbetssätt 
kopplat till synpunktshantering i 
Ciceron DoÄ 
Dnr: 0179/24. 
 

Intraservice  
 
Sista svarsdag 2024-
06-02 

Förvaltnings AB Framtiden kommer 
att yttra sig över förslag till handbok 
för stadens bolag och förvaltningar att 
hantera synpunkter i Ciceron 
dokument- och 
ärendehanteringssystem. 

 


